
Мато Фрањичевић 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Колико је финансијских средстава 

потрошено на плате запослених и укупно функционисање Министарства културе и 

Министарства образовања и науке од пресуде Уставног суда Федерације БиХ којом је 

њихово постојање оцијењено неуставним до данас?“ 

2. Иницијатива упућена Парламенту Федерације БиХ – „Предлажем Парламенту Федерације 

БиХ да, путем одговарајуће законске регулативе, што прије изврши пресуду Уставног суда 

ФБиХ којом је дјеловање Министарства културе и спорта и Министарства образовања и 

науке оцијењено неуставним, укине ова министарства а финансијска средства која она 

конзумирају за свој (неуставни) рад преусмјере образовним институцијама с једне, односно 

значајним културним институцијама (попут Земаљског музеја) с друге стране.“ 

 


